
7
مخالف نیستم

همایش خودرو های کلاسیک

سن درختان دانشگاه 

برپایی سفارتخانه 

مهاجران افغانستانی 

رسمی نیست

دوربین های انتظامی 

به رویا تبدیل شده است

راهی ونزوئلا می شود

۳۰ درصد به مقصد چین 

اخبار ویژه ...

آیت الله آملی لاریجانی رئیس مجمع تشــخیص مصلحت نظام، در آغاز 
جلسه مجمع، به تشریح وضعیت مصوبه مجلس در خصوص »شفافیت قوای سه 
گانه، دستگاه های اجرایی و سایر نهادها« در مجمع و هیئت عالی نظارت پرداخت 
و با اشــاره به اینکه در چند روز اخیر، نسبت به مصوبه مجمع در جلسه گذشته 
مطالب مختلفی در رسانه ها بیان شده است، خصوصاً برخی از مسئولین و بعضی 
نمایندگان محترم مجلس، مطالب نادرستی مطرح کرده اند که نسبت دادن آن ها به 
مجمع درست نیست. آملی لاریجانی رئیس مجمع تشخیص مصلحت نظام گفت: 
توصیه اینجانب به همه دلسوزان نظام آن است که اجازه دهند مجمع تشخیص در 
فضایی آرام و سازنده، آنچه را که تشخیص می دهد انجام دهد. در جلسه گذشته 
هم صراحتاً عرض کردم که با اصل شفافیت مخالف نیستم و آن را معقول می دانم.

سیدحمید سجادی وزیر ورزش و جوانان در صفحه شخصی خود نوشت: 
»آنچه در حاشیه همایش های خودرو های کلاسیک رخ داد، به هیچ عنوان قابل 
قبول نیســت و این همایش ۱۶ هزار نفر تماشــاگر داشت، اما عده معدودی با 
رفتار های خارج از عرف تلاش کردند، ساحت ورزش را لکه دار کنند. از حراست 
وزارت ورزش و جوانان خواستم به دقت موضوع را بررسی و با خاطیان برخورد 

قاطع کند«.

جمیله علم الهدی، همسر سید ابراهیم رئیسی، رییس جمهور در گفتگو با 
شبکه ونزوئلایی تله سور گفت: آن ها مورد تهاجم قرار می گیرند و باطن، دانش، 
ایمــان و وفاداری آن ها مورد هدف قرار می گیرد. دیکتاتوری رســانه ای تلاش 
می کند نظام خانواده را در سراسر جهان، به ویژه درایران از بین ببرد. شما می دانید 
که ما تمدتی هزار و ۵۰۰ ساله داریم، در حالی که قدمت آمریکا به اندازه قدمت 
درختان دانشگاهی که من تدریس می کنم هم نیست. به همین دلیل است که ما 

ایرانی ها به تلاش های بیهوده آمریکایی ها می خندیم.

عضو کمیســیون امنیت ملی و سیاســت خارجی مجلس با اشاره به زمان 
برگــزاری مذاکرات برجام، گفت: تحولات اخیر منطقه ای و همچنین همکاری 
آژانس با سازمان انرژی اتمی ایران، این تحلیل را به ما می دهد که برجام در آینده 
نه چندان دور در یک کشور ثالث و یا وین برگزار خواهد شد. شهریار حیدری 
در رابطه با روند مذاکرات وین، اظهار کرد: طرفین برای برگزاری مذاکره برجام، 
اعلام آمادگی کردند؛ همچنین سازمان انرژی اتمی همکاری های بیشتری با آژانس 
بین المللی انرژی اتمی داشــتند که همین امر مقدمه برگزاری برجام اســت. وی 
افزود: در حال حاضر برنامه هسته ای ایران، محور مذاکرات برجام است که تا الان 
همکاری آژانس و ســازمان انرژی هسته ای، ارتباطات را نزدیک تر کرده است تا 
طرفین بتوانند در آینده نزدیک پیرامون برجام جلسه برگزار کنند. آمریکا مذاکرات 
مستقیم با ایران را درخواست کرد که از سوی ایران پذیرفته نشد و در خواست ما 
این بود که در قالب برجام مذاکره کنیم و بعد از برجام اگر آمریکا از گذشته خود 
پشیمان شد، برای برپایی سفارتخانه هم آمادگی داریم، اما تا زمانی که برجام به 

نتیجه نرسد با آمریکا مذاکره مستقیمی نخواهیم داشت.

همایش عفاف و حجاب ویژه اتباع و مهاجرین قم، اقلیتی که تعدادشان 
در ســال های اخیر رو به افزونی می رود برگزارشــد. مدیــرکل امور اتباع و 
مهاجرین خارجی اســتانداری قم درباره قانون حجاب برای اتباع گفت در 
صورت رعایت نکردن حجاب برخورد می شود ازجمله قطع شدن خدمات 

اجتماعی شان و حتی اخراجشان از کشور شود.

فداحسین مالکی عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس 
گفت: مذاکرات بدون واســطه با آمریکا داریم و مذاکرات باواســطه هم اگر 
موضوع خاصی باشد انجام می شود البته مذاکرات بدون واسطه به طور رسمی 
نیست، اما مواردی پیش بیاید معمولا صورت می گیرد. وی درباره نتایج مذاکره 
بدون واســطه با آمریکا گفت: این مذاکرات بیشــتر برای این است که آن ها 
پو ل های بلوکه شــده جمهوری اســلامی ایران را بدهند و در بحث زندانیان 

و مصادیق آن هم صحبت شده است و ایران هم موافق این مسائل است.

فرمانده کل انتظامی کشور بر افزایش سطح پوشش دوربین های فراجا برای 
تامین امنیت در همه ابعاد تاکید کرد و گفت: رئیس جمهور با این موضوع موافق 
هستند و امیدواریم زودتر تامین اعتبار لازم انجام شود و بتوانیم بهتر از گذشته در 
همه ابعاد امنیتی با استفاده از بستر های هوشمند حاضر شویم. رادان اظهار کرد: 
طرح برخورد با بی حجاب ها با استفاده از دوربین های نظارتی نیز درحال اجراست 
و افرادی که کشف حجاب می کنند شناسایی می شوند و پیامک اول که تذکر اولیه 
است به آنان ارسال و در پیامک های دوم پیگیری قضایی و انتظامی انجام می شود.

نماینده مردم لاهیجان و ســیاهکل در مجلس با بیان اینکه امروز تمامی 
ابزارهای نظارتی و کنترلی حوزه مســکن، تحت اختیار دولت است، عنوان 
کرد: همه دســتگاه های اجرایی باید برای سامان دادن به بازار مسکن پای کار 
بیایند و تا زمانی که در انجام وظایف اجرایی پنجره واحدی نداشــته باشیم، 
اثر مطلوبی را با کارهای مقطعی و جزیره ای شاهد نخواهیم بود. سازمان های 
نظارتی نیز باید از ظرفیت های موجود برای جلوگیری از فعالیت سوداگران و 
دلالان استفاده کنند. با وجود تصویب قوانین سه گانه مجلس در حوزه مسکن 
هیچ بهانه برای عدم ساماندهی بازار توسط دولت وجود ندارد. فرخی میکال 
خاطرنشان کرد: متاسفانه امروز در اثر نابه سامانی بازار مسکن، خرید خانه و 
حتی رهن و اجاره به رویا تبدیل شده است و کارمندانی که در گذشته با چند 
سال سابقه امکان و توان خرید خانه را داشتند، امروز در حسرت خرید خانه 
و تامین ســرپناه برای خانواده هایشان هستند و با این اوصاف پس از ۵۰ سال 

کارکردن نیز توان خرید یک واحد 2۰ متری را هم نخواهند داشت.

مدیرعامل یک شرکت خودروساز داخلی که به همراه رئیس جمهور و 
هیات سیاسی و اقتصادی کشورمان به آمریکای لاتین سفر کرده است، درباره 
دستاوردهای گروه خودروسازی سایپا در روزهای اول سفر به ونزوئلا، اظهار 
داشــت: در ســفر 2 روزه رئیس جمهور به ونزوئلا و قبل از آغاز سفر وی به 
نیکاراگوئه، تفاهم نامه ای با دولت ونزوئلا برای تولید و صادرات 2۰۰ هزار 
دســتگاه خودرو سواری طی ۵ سال منعقد و همچنین بنا شد در فصل جدید 
همکاری ها، کارخانه خودروسازی ونیراتو با مدیریت طرف ایرانی احیا شود.

رئیــس اتاق بازرگانی ایــران و چین با بیان این که یکــی از اصلی ترین 
چالش های ما در صادرات به چین پایین بودن تنوع محصولات صادراتی است، 
توضیح داد: طبق آمارهای رســمی حدود ۳۰ درصد از کل صادرات غیرنفتی 
ایران به مقصد چین انجام می شود اما در همین آمار حدود ۹۰ درصد صادرات 
به کالاهای نفت پایه یا معدنی اختصاص دارد و تنها ۱۰ درصد از صادرات ما به 
چین را دیگر کالاها تشکیل می دهد. یکی از اصلی ترین اهداف ما در راه اندازی 

این دفتر و نمایشگاه دائمی توسعه صادرات این قلم کالاهاست.

سیاسی

 

گــروه سیاســی - معــاون پارلمانــی 
رئیس جمهــور از برگزاری جلســه رأی اعتماد 
وزیر پیشنهادی جهاد کشاورزی در روز سه شنبه 

هفته جاری خبر داد.
ســید محمد حســینی درباره صحبت های 
برخی از نمایندگان مجلس در خصوص اعداد و 
ارقام آمده در لایحه برنامه توسعه و این که رسیدن 
به این میزان رشد را دست  نیافتنی می دانند، گفت: 
در مــورد اهداف چون در دولت و دوره های قبل 
برنامه تحقق پیدا نکرده است و متوسط آن چه که 
تحقق پیدا کرده می گویند ۳۰ درصد بوده این بار 

هم تصورشان به همین صورت است.
معاون پارلمانی رئیس جمهور با بیان این که 
این بار با عزم، اراده و جدیتی که در دولت هست 
ما فکر می کنیم این اهداف ان شــاالله قابل تحقق 
باشد،  خاطرنشان کرد: دولت همه توانش را به کار 
خواهد بســت، البته مشروط بر اینکه هم افزایی و 
همکاری مجلس، دولت و نهادها همه باهم باشد، 

این امر میسر است.
وی در خصــوص زمــان ارائه لایحه برنامه 
توسعه هفتم به مجلس، عنوان کرد: این مساله در 
اختیار ســازمان برنامه اســت، قرار بر این بود در 

همین هفته ای که گذشــت آماده شــود اما ظاهراً 
باز اصلاحات و ملاحظاتی بوده که دســت نگه 

داشتند.
حســینی درخصوص برگزاری جلسه رأی 
اعتماد وزیر پیشــنهادی جهاد کشاورزی گفت: 
سه شنبه جلسه رأی اعتماد ان شاالله در دستور کار 
اســت، از یکشنبه ما جلسات را با کمیسیون ها و 

فراکسیون های مجلس خواهیم داشت.
وی تاکید کرد: ایشان خیلی چهره رسانه ای 
در گذشته نبوده اند و باید بالاخره معرفی خوبی از 
ایشــان صورت گیرد. ایشان سوابق خوبی دارند، 
از پایین ترین ســطوح مدیریتی یعنی از مدیریت 
یک شهرستان آن هم در استان محروم سیستان و 
بلوچستان شروع کرده و پله پله بالا آمدند، رئیس 
سازمان استان شدند، معاون وزیر شدند و حالا هم 

برای وزارت معرفی شده اند.
معــاون پارلمانــی رئیس جمهــور درباره 
برگزاری جلســه رأی اعتماد وزیر صمت که به 
گفته بعضی نمایندگان مهلت قانونی یک هفته ای 
آشنایی با وزیر را طی نکرده، بیان کرد: گفته شده 
ظرف یک هفته یعنی حداکثر یک هفته، ولی قبل از 
آن هم اگر آمادگی باشد این کار صورت می گیرد.
وی ادامه داد: در مورد آقای علی آبادی خود 
ایشــان اعلام آمادگی کرد ما هم در دولت مطرح 
کردیم و دولت هم موافقت کرد این مســاله طبق 

قانون بود و مشکلی نداشت.

معاون پارلمانی رئیس جمهور  اعلام کرد:

جلسه رأی اعتماد وزیر پیشنهادی جهاد کشاورزی سه شنبه
 برگزار می شود

آخرین تحولات در لایحه دولت؛

از تغییر تعطیلات آخر هفته تا کاهش 
ساعت کاری کارمندان

سرویس سیاسی- آذرماه سال گذشته بود که 
دولت لایحه خود را با عنوان »اصلاح ماده ۸۷ قانون 
مدیریت خدمات کشــوری« به مجلس ارسال کرد. 
طبق این لایحه ســاعت کار کارمندان از ۴۴ ساعت 
در هفته به ۴2 ساعت و ۳۰ دقیقه کاهش می یابد؛ به 
این ترتیب تعداد روزهای کاری در هفته به پنج روز 
تقلیل یافته و پنجشنبه ها تعطیل می شود تا ناهمگونی 
بین تهران و شهرستان ها در این زمینه برطرف شود.
در جریان بررســی این لایحه در کمیســیون 
اجتماعی مجلس، تغییراتــی در محتوای آن ایجاد 
شــد؛ به گفته ولی اسماعیلی نایب رییس کمیسیون 
اجتماعــی مجلس، جمعی از نمایندگان نیز طرحی 
را برای تغییر تعطیلی از پنجشنبه به شنبه آماده کرده 
بودند که مفاد آن به لایحه دولت افزوده شده است.

بر اساس استدلال اعضای کمیسیون اجتماعی 
مجلــس، با توجه بــه اینکه بازارهــای جهانی در 
روزهای شــنبه  و یکشــنبه تعطیل است و در ایران 
روزهای پنجشــنبه  و جمعه  تعطیلات پایان هفته به 
شمار می رود بنابراین ارتباطات اقتصادی کشورمان 

با محدودیت هایی روبرو است. 
عضو کمیســیون اجتماعی مجلس شــورای 
اســلامی در این زمینه گفت: این کمیسیون با لحاظ 
همــه جوانب اجتماعی، فرهنگی و اقتصادی به این 
نتیجه رســید که تعطیلات هفتگی را برای تنظیم با 
بازارهای جهانی تغییر دهد و امید است این موضوع 
به خیر و مصلحت مردم باشد. مجید انصاری افزود: 
در جریان بررســی لایحه ســازمان امــور اداری و 
استخدامی کشور که کاهش 2 ساعت و ۳۰ دقیقه از 
ساعت کاری هفتگی و نیز افزایش تعطیلات هفتگی 
مطرح شده بود، پیشنهادهای متعددی ارائه شد و در 
نهایت کمیســیون نتیجه گرفت که ساعت کاری را 
از ۴۴ ســاعت کنونی به ۴۰ ساعت کاهش دهد. به 
گفته نماینده مردم ممسنی در مجلس، در عین حال 
درخواست های مکرری که از سوی فعالان اقتصادی 
و تجار برای تعطیلی شــنبه ها به جای پنجشنبه ها 
وجود داشــت تا هماهنگی بیشــتری با بازارهای 

جهانی صورت گیرد.
انصاری درباره حواشی اخیری که درباره تغییر 
تعطیلات از پنجشــنبه به شــنبه بوجود آمده است، 
اظهار داشــت: آنچه مسلم اســت اینکه روز جمعه 

با توجه به تأکیدات دینی و شــرعی حتماً باید جزو 
تعطیلی های کشور باشد.

وی در عین حــال به عرف جامعه برای انجام 
آیین های دینی در روز پنجشنبه همچون زیارت اهل 
قبور و شهدا در کشور اشاره کرد و گفت: در نهایت 
کمیسیون به این جمع بندی رسید که ما به جای روز 
پنجشــنبه روز شــنبه را تعطیل کنیم؛ در این روش 
تغییری در تعطیلی روز جمعه ایجاد نمی شود. عضو 
کمیسیون اجتماعی مجلس تغییر تعطیلی از پنجشنبه 
به شنبه را خواسته فعالان اقتصادی دانست و افزود: 
بایــد ببینیم آیا نمایندگان در صحن علنی مجلس با 

پیشنهاد تعطیلی جمعه و شنبه موافقت می کنند.
وی در عین حال تبعات اجتماعی ناشی از تغییر 
تعطیلی پنجشــنبه ها را مورد تایید قرار داد و افزود: 
کارکنان ادارات باید عادت کنند که از صبح یکشنبه 
تا عصر پنجشنبه در محیط اداری و کار حضور داشته 
باشــند و پس از آن در عصر پنجشنبه به مراسم های 
معنــوی بپردازند. انصاری دربــاره اینکه آیا دولت 
مخالف کاهش ســاعت کار کارمندان به ۴۰ ساعت 
بود، اظهار داشت: کمیسیون اجتماعی ۴۰ ساعت کار 
هفتگی را پیشنهاد داد تا پنج روز کاری از یکشنبه آغاز 

و تا عصر پنجشنبه ادامه داشته باشد. 
وی افزود: درباره کاهش ۴ ســاعت از ساعت 
کاری کارمندان به جای 2 ســاعت و نیم مورد نظر 
دولت، نمایندگان دولت مخالفتی نداشــتند ضمن 
آنکه دولت پیشــنهاد خاصی برای اینکه چه روزی 

تعطیل باشد، نداشت. 
انصاری خاطرنشــان کرد: اینکه در تهران پنج 
روز و ســایر اســتان ها ۶ روز کاری داشته باشیم از 
نظر عدالت اداری درســت نبود و گام خوبی برای 
اصلاح آن برداشــته شد. وی یادآور شد: در تصمیم 
گیری برای تعطیلات هفتگی باید به این بیندیشــیم 
که به تعاملات بانک ها، تجار، بازرگانان و بازارهای 

بین المللی کمتر آسیب بزند.
بین التعطیلین ما خیلی زیاد است

 عضو کمیســیون شــوراها در مجلس گفت: 
دولت در لایحه خود تعطیلی پنجشــنبه ها را آورده 
بود که کمیســیون اجتماعی مصوب کرد شــنبه ها 

تعطیل شود و این موضوع بار مالی ندارد.
ابوالفضل ابوترابی همچنین درباره ساماندهی 

تعطیلات کشــور، اظهار داشــت: طرح ساماندهی 
تعطیلات در دو دوره از مجلس مورد بررســی قرار 
گرفت، اما دولت آذر ماه ســال گذشته لایحه ای را 
تحت عنوان »لایحه اصلاح ماده ۸۷ قانون مدیریت 
خدمات کشوری« به مجلس ارسال کرد و این لایحه 

به کمیسیون اجتماعی مجلس ارجاع شد.
وی متذکر شــد: بر اساس این لایحه دولت به 
دنبال تعطیلی پنج شنبه ها بود، اما برخی از نمایندگان 
مجلس طرح دادند و پیشنهاد تعطیلی شنبه ها را مطرح 
کردند. کمیسیون اجتماعی مجلس شورای اسلامی 
هم در جلســه اخیر خود این موضوع را بررسی کرد 
و اعضای کمیسیون لایحه دولت را اصلاح کردند و 
مصوب شد شنبه ها به جای پنجشنبه ها تعطیل شود 

و روز کاری هم از یکشنبه تا پنجشنبه شود.
عضو کمیســیون امور داخلی کشور و شوراها 
در مجلس تصریح کرد: در واقع دولت در این لایحه 
به دنبال اعلام تعطیلی سراســری روز پنجشــنبه و 
جمعه بود، اما نظر اکثر نمایندگان حاضر در جلســه 
کمیسیون اجتماعی مجلس این بود که تعطیلی ما باید 
همانند کشورهای اسلامی روز جمعه و شنبه باشد.

ابوترابی با اشاره به اینکه دولت در لایحه اخیر 
پیشــنهاد کرده بود که روزهای پنجشنبه در سراسر 
کشــور به طور کامل تعطیل شــود و بار مالی آن را 
هم پذیرفته است، گفت: مصوبه کمیسیون اجتماعی 
مجلس این بود که شنبه به جای پنجشنبه تعطیل شود 
و چون دولت بار مالی تعطیلی پنجشنبه ها را پذیرفته 
بود، این مصوبه مجلس مبنی بر تعطیلی شــنبه ها از 

حیث بار مالی مشکلی ندارد. 
نماینــده مردم نجف آباد در مجلس شــورای 
اســلامی درباره علت تلاش مجلس و دولت برای 
ساماندهی تعطیلات، گفت: ما تنها کشوری هستیم 
که سه نوع تعطیلات یعنی تعطیلات ملی، شمسی و 
قمری داریم و پدیده بین التعطیلین ناشی از اختلاف 
تقویم شمسی با قمری در کشور ما به شدت زیاد و 
غیرقابل پیش بینی است و این وضعیت اقتصاد کشور 

ما را به شدت تحت تأثیر قرار می دهد.
وی ادامــه داد: همچنیــن ما بــا ناعدالتی در 
تعطیلات مواجه هستیم. یعنی نصف مردم ایران که 
روزهای پنجشنبه هر هفته تعطیل هستند، بیشترین 
تعطیلات دنیا را دارند و نصف دیگر مردم ما کمترین 
تعطیلات دنیا را دارند چون در روزهای پنجشــنبه 
هم باید به ســرکار بروند. در این موضوع شــاهد 
نوعی بی عدالتی هستیم و برای ساماندهی تعطیلات 
کشــور باید اقدام لازم انجام شود. یعنی باید عدالت 
در تعطیــلات به وجود آید و همه مردم کشــورمان 

مانند هم تعطیل شوند.
عضو کمیســیون امور داخلی کشور و شوراها 
در مجلس تصریح کرد: در ســال ۱۹۹۸ در همایش 
کشورهای اســلامی توافق شد کشورهای اسلامی 
به جای پنجشنبه، شــنبه ها را تعطیل کنند، بنابراین 
کشورهای اسلامی غیر از ایران و سوریه برای اینکه 
اختــلاف تعطیلات خود را بــا دنیا کمتر کنند، روز 
جمعه و شنبه را تعطیل کردند. ما هم باید تعطیلات 
خود را مانند کشــورهای اسلامی به جمعه و شنبه 
تبدیل کنیم که از این طریق یک روز به مراودات بین 
المللی ما اضافه می شود. لایحه ساماندهی تعطیلات 
کشور هنوز در صحن مجلس بررسی نشده است و 
برای قانونی شــدن باید در صحن مجلس تصویب 
و از ســوی شورای نگهبان تأیید و سپس برای اجرا، 

ابلاغ شود.

تغییر در تعطیلات آخر هفته و کاهش ساعت کاری کارمندان به ۴۰ ساعت در هفته، در حالی به محل گمانه زنی دو طیف موافق و مخالف در مجلس 
تبدیل شده است، مواردی که در لایحه دولت وجود نداشت و کمیسیون اجتماعی مجلس به آن افزود.

 ما تنها کشوری هستیم که سه نوع تعطیلات یعنی تعطیلات ملی، شمسی و قمری داریم و 
پدیده بین التعطیلین ناشی از اختلاف تقویم شمسی با قمری در کشور ما به شدت زیاد و 
غیرقابل پیش بینی است و این وضعیت اقتصاد کشور ما را به شدت تحت تأثیر قرار می دهد.

سرویس سیاسی- نماینده مردم 
بســتان آباد مجلس شورای اسلامی 
درباره ممنوع النطق کردن یک نماینده 
گفت: در گذشــته این گونه بود که از 
بیرون مجلس را تضعیف می کردند 
یک شورای عالی می آمد یک قانونی 
را وضــع می کرد ایــن دفعه مجلس 
خــودش در زدن خودش پیشــگام 
شده است و این بسیار عجیب است.

غلامضا نــوری قزلجه ، درباره 
تذکرش پیرو ممنوع النطق شدن احمد 
علیرضابیگی پــس از اظهارنظرش 
درباه خودروهای شاســی بلند که با واکنش های روبه رو شده بود، گفت: تذکر 
من صرفاً برای شــخص آقای بیگی یا محتوای مباحثی که بین ایشــان، هیأت 
نظارت و یا رســانه  ها رفته نیســت؛اصلا به این بحث ها ورود پیدا نمی کنم هر 
شــخصی مســئول حرف هایی اســت که بیان می کند. تذکرم بیشتر به این امر 
معطوف است که به هیچ دلیلی نمی توان نماینده را از نطقی که دارد و وظیفه و 

ابزار اصلی  نمایندگی اش است، باز دارد. 
این نماینده مجلس شورای اسلامی با اشاره به این که زمانی که می گوئیم 
نماینده ای حق نطق ندارد یعنی حق نمایندگی ندارد، خاطرنشان کرد: در اینجا 
حقوق ملت، مردم حوزه انتخابیه و خود نماینده مطرح اســت و به هیچ وجه 

طبق قانون اساسی پذیرفته نیست. 
وی یادآور شــد: اصول ۸۴ و ۸۶ قانون اساســی به صراحت بر وظایف 
نمایندگی و مباحثی که وی می تواند ورود کند، اشاره دارد. این دو اصل در واقع 
عدم تعقیب و عدم مانع شدن به وظایف نمایندگی را مشخص کرده است. تذکر 
معطوف به این موارد است و امر اتفاق افتاده را یک حرکت و بدعت خطرناک 
می دانم و به همین خاطر مجبور شدم برخلاف سلیقه ام و بعد از ۳ سال خارج 
از یک بحث تخصصی و فنی به یک موضوع اشاره کنم اما احساس کردم این 
موضوع اساسی و مرتبط با مجلس بود چراکه شاید ایشان هم احساس می کند 
در ایــن موضوع باید صحبت و نطق کند و در آنجا مجبور شــدم تذکر بدهم 
که نباید قانون اساســی را زیر پا بگذاریم نباید حریت، شجاعت و آزادی را از 

نمایندگان و مجلس بگیریم. 
نماینده مردم بستان آباد تاکید کرد: این بدعت خطرناکی در مجلس است و 
فردا به هر بهانه ای در مجلس می گویند فلانی صحبت نکند، فلانی ممنوع النطق 
است یعنی این گونه پیش برود در مجلس بعد و 2 مجلس بعد  مشاهده می کنیم 
۵۰ نفر ممنوع النطق هستند و فقط می نشینند چای می خورند و این به نظر می آید 
در راستای همان حرکتی است که مجلس را تضعیف می کند. خصوصا در این 

دوره بسیار احساس می شود مجلس در حال تضعیف است.
وی افزود: در گذشــته ایــن گونه بود که از بیــرون مجلس را تضعیف 
می کردنــد یک شــورای عالی می آمد یک قانونی را وضــع می کرد این دفعه 
مجلس خودش در زدن خودش پیشگام شده است و این بسیار عجیب است. 
هیات نظارت بر رفتار نمایندگان باید برایش اصل جایگاه مجلس و نمایندگان 
باشد و نظارت برای این است که این جایگاه حفظ و مخدوش نشود اما اصلا 
هیچ وقت هیات نظارت نمی تواند نص صریح قانون اساسی را زیر پا بگذارد، 

به هیچ وجه نمی تواند. 
این نماینده مجلس شورای اسلامی در پاسخ به سوالی مبنی بر این که آیا در 
آئین نامه هیأت نظارت بر رفتار نمایندگان چنین ماده قانونی وجود دارد، بیان 
کرد: آنطور که رئیس مجلس گفتند در آئین نامه وجود دارد اما من بعید می دانم! 
اگر جایی هم تصویب کرده باشند و تصویب کرده باشیم، اشتباه است. نباید بر 

خلاف قانون اساسی، آئین نامه یا قانونی تصویب شود. 
وی تاکیــد کرد: قانون اساســی در اصــل ۸۴ و ۸۶ وظایف نمایندگی را 
مشخص کرده است چه طور می شود بر خلاف این اصول قانون و یا مقرره ای 
را در کشور داشته باشیم؟ اگر هم وجود داشته باشد، کاملا غلط است. به نظرم 
چنیــن چیزی نیســت و آن چه که در هیأت نظــارت در نظر گرفتند را تا حالا 
ندیده ام.نماینده مردم بستان آباد در مجلس شورای اسلامی تاکید کرد: ممانعت 
از نطق نماینده مانند بیرون کردن وی از مجلس است زیرا هنگامی که نماینده 
نطــق نکند چه خاصیتــی دارد؟ نماینده نطق نکند یک موجود بی خاصیت در 
مجلس است. حال نه این که هر لحظه همه نطق کنند، اما همین که من هر لحظه 
احســاس کنم، اجازه نطق دارم و اگر بخواهم می توانم مخالف و موافق حرف 

بزنم و یا تذکر بدهم، مهم است.
وی درخصوص این که علیرضابیگی نماینده تبریز ممنوع النطق است و 
یا کلا حق اظهارنظر ندارد، بیان کرد: می گویند ممنوع الصحبت و ممنوع النطق 
است و حقیقتا من دقیق نمی دانم اما تذکر من پیرو صحبت آقای قالیباف است 
که گفتند بر اساس مصوبه هیات نظارت این تصمیم گرفته شده است، من هم 
استنادم برهمان بود چراکه مصوبه ای از هیأت نظارت مشاهده نکرده ام به خاطر 
همین گفتم اظهارنظر شما در مورد این که هیأت نظارت چنین تصمیمی گرفته 
اســت، خطرناک اســت. اگر دموکراسی و آزادی بیان در مجلس دچار مشکل 

شود دیگر در جامعه واویلا است.

سرویس سیاسی- وزیر صنعت، 
معــدن و تجــارت گفــت: واردات 
خودرو یک پتانســیل جــدی برای 
مدیریت بازار به منظور جلوگیری از 

رانت و انحصار است.
عباس علی آبادی در گفت وگویی 
در مــورد واردات خــودرو، گفت: 
واردات یکــی از ابزارهای مدیریت و 
کنترل بازار است؛ مجلس نقطه نظرات 
خــود را در این حوزه ارائه کرده و به 
تازگــی نیز مصوبــه ای در این حوزه 
داشته اســت، ما مصوبات را رعایت 
خواهیم کرد. وزیر صنعت، معدن و تجارت اظهار داشت: واردات یک پتانسیل 
جدی برای مدیریت بازار به منظور جلوگیری از رانت و انحصار است، در حوزه 
کالاهای های تک و کالاهای راهبردی و کالاهایی که کشور باید استقلال داشته 
باشــد، سیاســت دیگری حاکم است که مطابق با آن سیاست باید عمل شو،د اما 
در موضوعاتی که مزیت اقتصادی و رقابتی نداریم، باید به ســمت تعامل با دنیا 

پیش رویم.
وی با بیان اینکه واردات یکی از وسایل و قواعد تنظیم مناسبات بین المللی 
است، ادامه داد: من به یک ژئواکونومی معتقد هستم که در این روش یک کالایی 

می دهیم و یک کالایی می گیریم و این یعنی واردات و صادرات.
به گزارش ایرنا، علی آبادی در جلسه رای اعتماد نیز درباره صنعت خودرو 
گفته بود که این صنعت نیازمند طرحی جامعه است به طوری که در تعامل با دیگر 
کشورها و با انجام واردات هوشمند و به موقع و همچنین همکاری های تخصصی 

با بنگاه های بزرگ می توان تولید مشترک داشت و به انجام صادرات پرداخت.
وزیر صمت تاکید داشــت که باید تولید خودرو را افزایش داد تا قیمت ها 

کاهش یابد.

نوری قزلجه نمایده مجلس  :

امروز مجلس در زدن خودش پیشگام 
شده است

وزیر صمت:

واردات خودرو یکی از ابزارهای 
مدیریت و کنترل بازار است
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